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Referat 

  

  

  

Møtegruppe: Driftsstyret  

 Grünerløkka skole 

  

Til: Signy Standal (ansatt), Julie T. Jensen (ansatt), Danijel Vranic (AKS-leder), 

Morten Iversen (MDG) Camilla Verdich (H)  

 

  

22. september 2022 kl 16.30, på Grünerløkka skole.  

 

 

24 /22 – Godkjenning av innkalling 

              Innkalling godkjent 

               

         

25/22 – Godkjenning av referat fra 19. mai 2022             

             Referat godkjent 

 

26/22    Skolen legger frem økonomirapport 2. tertial 

             Skolen la frem tertialrapport. Skolen har et merforbruk som tilsvarer 4,02 %.  

             Skolen forventer å se effekt av noe lavere aktivitetsnivå, samt å få budsjettjusteringer ut  

             over høsten knyttet blant annet til økt elevtall. Skolens prognose er å balansere budsjettet  

             til årsslutt.  

         

27/22     AKS legger frem økonomirapport 2. tertial 

              AKS la frem tertialrapport. . AKS har et merforbruk som tilsvarer 2,21 %. AKS styrer  

              mot balanse ved årsslutt. Matservering og aktivitetstilbudet er gjenopprettet som før  

              pandemien.   

 

 

28/22  Skolen og  Birkelunden, medlemmene oppdaterer hverandre 

           Medlemmene delte relevant informasjon fre erfaringer, rektor leste deler av referat fra siste  

           tverrfaglige samarbeidsmøte om tiltak i Birkelunden. Her beskrives samarbeidet mellom  

           bydelen, politiet, skolen, FAU og andre i nærmiljøet som meget godt og meget viktig. Alle  

           involverte jobber for et godt og trygt nærmiljø, og drar nytte av et samarbeid på tvers.   

           

29/22 Skolen og byggingen av flerbrukshall, medlemmene oppdaterer hverandre 

          Medlemmene delte informasjon om byggingen av flerbrukshallen på Dælenenga. Rektor      

          viste til et nabovarsel om grunnarbeider og støy, og oppfølgingen av dette.  

         Driftsstyreleder opplyste om at bydelen enstemmig støtter å utrede løsninger for området    

         rundt Dælenenga. Dette er sendt til Bymiøjøetaten for behandling der.   

 

 


